



葉禮德 太平紳士
香港律師會會長

葉禮德律師於 2012 年獲選為香港律師會會長，並帶領該會的二十人理事會。葉律師早於 2003 年投入律師會理事會工作，他曾擔任本會專業水準及發展常務委員會、法律教育委員會及審批委員會的主席。

除始於 1989 年開始在香港執業外，葉律師亦取得英國、澳大利亞首都地域、澳大利亞新南威爾斯及新加坡的執業律師資格。

葉律師現為美邦律師事務所的香港法律事務主管，主要執業範圍包括涉及香港、中國內地及亞洲區的資本市場、企業融資、私募投資、合併和收購的事務。葉律師會主理多個在香港聯合交易所新上市的項目，在公司重組及上市公司收購合併方面擁有豐富經驗。他並經常為跨國及香港企業就直接投資、合資項目及上市公司規範相關的事務上提供法律諮詢服務。

葉律師曾出任多間上市公司的董事，亦被委任為不同法定機構及諮詢委員會的成員。目前，他為法律教育及培訓常務委員會委員，及香港會計師公會調查委員會之交替召集人。

葉律師已婚並育有四名子女。

Dieter Yih, JP **President** **The Law Society of Hong Kong**

Elected as President of the Law Society of Hong Kong in 2012, Dieter leads the 20-member Council. He first joined the Council in 2003 and had served as chairman of the Standing Committee on Standards and Development, Legal Education Committee and Consents Committee.

Apart from practicing as a Hong Kong solicitor since 1989, Dieter is admitted to practise as a solicitor in England and Wales, Australian Capital Territories, New South Wales and Singapore.

Dieter heads the Hong Kong law practice of Milbank, Tweed, Hadley & McCloy, and focuses on advising on capital markets, corporate finance, private equity investments and public and private M&A in Hong Kong, mainland China and across the Asian region. Dieter has been responsible for numerous initial public offerings on the Hong Kong Stock Exchange, and he also has extensive experience in corporate restructuring and public company takeovers. He frequently advises multinational and Hong Kong corporations on direct investments, joint ventures, and regulatory compliance.

Dieter has served on the board of directors of several listed companies in Hong Kong. He has also served on various statutory bodies and advisory committees. At present, he is a member of the Standing Committee on Legal Education and Training, and the alternate convenor of the Investigation Panel A of the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants.

Dieter is married and has four children.

Contact:

The Law Society of Hong Kong
3/F, Wing On House
71 Des Voeux Road
Central, Hong Kong
Tel: +852 2846 0500
Fax: +852 2845 0387
Email: sg@hklawsoc.org.hk
Website: www.hklawsoc.org.hk

聯絡：

香港律師會
香港中環德輔道中 71 號
永安集團大廈 3 樓
電話：+852 2846 0500
傳真：+852 2845 0387
電郵：sg@hklawsoc.org.hk
網址：www.hklawsoc.org.hk